
 

 

 
 

Sakspapir 
 
  
 

Saksbehandlar Arkiv ArkivsakID 

Lillian Straumøy Brakstad FE - 033 15/1988 

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

63/2015 
 

Utval for drift og utvikling PS 01.09.2015 

 
 
Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
 
 
Utval for drift og utvikling - 63/2015 
 
UDU - behandling: 
Orientering frå administrasjonen: Dersom det er spørsmål om enkeltsaker, går det fint å ta kontakt 
med administrasjonen direkte i staden for å vente til eit UDU-møte, då får ein raskare svar. 
Tormod Skurtveit, AP: 

· Korleis kan kommunen ligge i forkant med reguleringsplanarbeid for strekningen 
Fløksand – Vikebø, slik at tiltaket kan klargjerast for snarleg gjennomføring? 

Administrasjonen orienterte om Nordhordlandspakken, om prosedyre for politisk 
prioritering av evt kommunalt planarbeid, om budsjett og politisk prioritering av midlar til 
planarbeid, om Statens vegvesen sine prioriteringar som vi ikkje kjenner. 
 
Ragnar Bratland: UDU ber om at det snarast vert teke initiativ til oppstart av 
reguleringsplanarbeid for dei vegane i Nordhordlandspakken som ikkje er regulerte. 

Anne Grete Eide, AP:  
· Er det slik at kommunen no automatisk seier nei til søknad om dispensasjon frå 

kommuneplanen, grunngjeve med at kommuneplanen sin areal del er ny? 
Administrasjonen: Kva sak blir vurdert for seg, uavhening av om kommuneplanen er ny 
eller ikkje. 
· Langs den kommunale vegen over Fosse er det parkert to store lastebilar, det gjer 

vegen utrygg. Kan dei stå der? 
Administrasjonen: Skal sjekke situasjonen. 

Ture Andersen, FrP: 
· Det går rykter om at Bloms Fiskeoppdrett har trekt søknaden om å flytte 

oppdrettsanlegget til Holmeknappen, i staden vil dei plassere anlegget lenger sør. 
Administrasjonen: Det kjenner vi ikkje til. 
· Det har foregått ein viss aktivitet i Mongsedalen, lekter med gravemaskin har lagt til i 

strandsona. Er det lovleg? 



 

 

Silje Sæterstøl (V) oppklarte spørsmålet, det var eit sprengingsuhell i samband med bygging 
av naust og dei ansvarlege rydder opp og sikrer området på land. 
· Ture Andersen lurte då på om det var lovleg å bygge naust der. 

Administrasjonen: Skal sjekke byggesaka.  
Jorun Brakstad, H:  

· Det er framleis ulovleg utleigeleiglighet i Galtenesvegen. Korleis kan dette gå til? 
Tiltaket er ulovleg og kommunen taper i tillegg kommunale avgifter.  

Administrasjonen: Vi har vurdert ulovlighetssaka igjen men det foregår ein diskusjon på 
sentralt nivå om kva som er lovleg eller ikkje av utleigeeining i einebustad. Vi vurderer 
parallelt anna lovverk for å sikre dei kommunale avgiftene, uavhenging av byggesaka. 

 
Ragnar Bratland, H: 

· Det er stor frustrasjon hjå dei busette på Flatøy, dei meiner seg nedprioritert når 
kommunale vegar skal rehabiliterast og asfalterast. 

Administrasjonen: Skal for ordens skuld sjekke prioriteringslista for 2015. Svar: Vegane på 
Flatøy er prioritert i år og vegane er asfaltert d.d. 

Leif Johnsen, MDG: 
· Blir Blom Fiskeoppdrett sin søknad om å flytte anlegget ved Hjertås ned til området sør 

for Holme, lagt fram for UDU? 
Administrasjonen: Ja.  
· Er det naturleg å revidere kommuneplanen ofte, eller må vi vente til den nye går ut? 

Administrasjonen: Kommunestyret vil få ei sak om planstrategi til behandling, der veljer 
dei kva for planarbeid som skal prioriterast i komande 4-års periode, medrekna 
kommuneplanarbeid. 

Atle Håtuft, FrP: 
· Kva slags planar er det for arbeidet i Fossekrysset? 

Administrasjonen: Statens vegvesen byggjer ein undergang for å sikre fotgjengarkryssinga. 
Området er i praksis uregulert. 
· Driv kommunen og kjøper bustader? 

Administrasjonen: Ja, det er kjøpt to bustader for flyktningar no, i tråd med 
investeringsbudsjettet. 
· Kva er status for Framo si sak om utfylling: 

Administrasjonen: Det er gitt løyve til utfylling i område der det ikkje er tvil om 
reguleringsstatus. Når det gjeld saka om utfylling mot Gudmundsholmen, venter vi på 
tilbakemelding frå departementet. 

Per Kristian Holmetun, SP: 
· Kva er status for reguleringsplanen for forretningstomta på Holme? 

Administrasjonen: Vi venter på tilbakemelding frå forslagsstillar, det har vore dialog med 
statens vegvesen m.o.t. kryssutforming og undergang. 
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